
 

 

Protokoll for årsmøtet i Creo Rogaland 2023 

Tid: torsdag 27.april kl.18.00  

Sted: Stavanger katedralskole, forestillingssalen 
Bjergsted, Sandvigå 9 

14 fremmøtte, inkludert 6 styremedlemmer 

 

Sak 1 Valg av ordstyrer: Michelle Lindboe 
Sak 2 Valg av protokollfører: Ragnhild Elisabeth Hoel 
Sak 3 Valg av to medlemmer til å underskrive protokoll: Ådne Sæverud og Karin Venaas 

Sak 4 Godkjenning av innkalling og saksliste: Godkjent uten kommentarer 
Sak 5 Årsmelding for 2022 – Trykkfeil i tittelen, årstallet skal være 2022.  
Punkt 1: Mangler et kulepunkt på «bestått over lengre tid». Øverste kulepunkt rettes til «der 
vi har få medlemmer». LO-kultur rettes til LOkpus 
Punkt 1 godkjent med endringer 
Punkt 2: godkjent 
Punkt 3: Sette inn Eddie Andresen på alle punkt f.o.m tredje kulepunkt. Mangler et 
kulepunkt: Vært representert i fylkesutvalget for LO-stat/Spekter ved Gaute Vikdal. 
Punkt 3 godkjent med endringer 
Punkt 4: godkjent 
Punkt 5: Første kulepunkt: punktum etter «vedtatt» erstattes med kolon. De to sakene kan 
med fordel nummereres eller få underkulepunkt. 
Punkt 5 godkjent med endringer 
 
Sak 6 Regnskap for 2022  
En del av honoraret til styreleder ble først betalt ut i januar 2023, derfor er lønn, honorar og 
frikjøp lavere enn budsjettert – jf budsjett. 
Revisorrapport ble etterlyst, og bør for kommende år legges ved årsmøtepapirene. 
Regnskapet ble tatt til etterretning med tilføyelse om revisorrapport. 
 
Sak 7 Budsjett for 2023  
Honorar til styreleder ble først betalt ut i januar 2023, derfor er potten «lønn, honorar og 
frikjøp» for halvannet år og følgelig høyere enn tidligere år. 
Det ble foreslått at Creo Rogaland investerer i et regnskapsprogram (gjerne med 
bankintegrasjon) så man får forutsigbare titler på kontoene. 



Vedtak: Årsmøtet anmoder styret om, i samråd med hovedregnskapsfører i Creo sentralt, å 
få et regnskapsprogram. Budsjett ble godkjent. 
 
Sak 8 Handlingsplan for 2023 
(Erstatte semikolon med kolon i siste kulepunkt under punkt 3) 
Vedtak: Handlingsplan godkjent 
 
Sak 9 Valg (valgkomiteen presenterer kandidatene)  
Valgkomitéen kunne ikke stille på årsmøtet, derfor ble innstillingen lagt frem av Eddie 
Andresen. Det ble reist et spørsmål til årsmøtet om man skulle prøve å finne et styremedlem 
blant de fremmøtte eller la det kommende styret finne et nytt medlem. 
Johan Egdetveit meldte seg som styremedlem.  
Michelle Lindboe tilbød seg å være med i valgkomitéen. 
 
Tilbakemelding til valgkomitéen: det er ønskelig å få størst mulig bredde representert i 
styret, selv om det er naturlig at det er mange musikere ut fra medlemsmassen.  
Alle ble valgt ved akklamasjon. 
 
 
 
 
Sak 10 Innkomne saker – LOkpus ønsker en representant fra Creo Rogaland i 
representantskapet. Det må være noen som har sitt virke innenfor regionen, dvs Stavanger 
og omegn. Kari Eide lot seg overtale, og ble valgt ved akklamasjon. 
 
 
Protkollfører: Ragnhild E. Hoel 
 
 
___________________________.                                 ___________________________ 
Ådne Sæverud.                                                                   Karin Venaas 
 
 
 
 
Enkel bevertning ble gitt de fremmøtte. 
Etter årsmøtet kl. 19.30: konsert med SSO- Romeo og Julie m.m.  
Info:  https://sso.no/konsert/romeo-og-julie-2/ 
  
 

Styret i Creo-Rogaland  

Eddie Andresen, Michelle Lindboe,  
Ragnhild Elisabeth Hoel, Øystein Bru Frantzen, Åsmund Skretting Austvoll og Kari Eide  
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